

General purpose lawn food for spring, summer and fall
LAWN FOOD 12-4-8

20 kg (44 lbs) cover
400 m² (4,300 sq.ft.)



20 kg
Poids Net Weight

DOGWOOD BRAND



LAWN FOOD 12-4-8 ENGRAIS POUR PELOUSE

General purpose lawn food for spring, summer and fall
Engrais de pelouse tout usage pour printemps, été et automne

Coverage:

One 20 kg (44 lbs) bag treats 400 m² (4,300 sq.ft.)

Directions for Use:

Apply 3 kg (6 lbs) per 100 m² (1,000 sq.ft.) when lawn is dry. Using a fertilizer spreader, apply half the amount in one direction, and the other half at a 90° angle for even application. Water well. Apply three applications per year - in early spring, mid-summer and early fall.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

Harmful if swallowed. Avoid contact with eyes, skin and clothing. Avoid breathing dust. Store in its original container tightly closed and away from children and pets.



Made in Canada / Fabriqué au Canada

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE GARANTIE MINIMUM :

Total Nitrogen/Azote Total (N):..... 12 %
Available Phosphoric Acid/
Acide Phosphorique Assimilable (P₂O₅):.... 4 %
Soluble Potash/ Potasse Soluble (K₂O):..... 8 %

First Aid: IF IN EYES: Flush with plenty of water and get medical attention. IF ON SKIN: Wash with soap and water. IF SWALLOWED: Get medical attention or contact poison control centre.

Disposal Procedures: Discard empty container in household garbage.

Notice: Sellers guarantee shall be limited to the terms of this label and subject hereto, the buyer assumes any risk to persons or property arising of the use or handling and accepts the product on these conditions.

Couverture : Un sac de 20 kg (44 lb) couvre 400 m² (4 300 pi²)

Mode d'emploi :

Appliquer 3 kg (6 lb) par 100 m² (1000 pi²) lorsque la pelouse est sèche. À l'aide d'un épandeur d'engrais, appliquer la moitié de la quantité dans une direction et l'autre moitié à un angle de 90° pour une application uniforme. Bien arroser. Appliquer trois applications par an - au début du printemps, au milieu de l'été et au début de l'automne.

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.

Ne pas avaler. Évitez le contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Évitez de respirer les poussières. À conserver dans son récipient d'origine bien fermé

et loin des enfants et des animaux.
Premiers soins : EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : rincer abondamment à l'eau et consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU : laver à l'eau et avec du savon. EN CAS D'INGESTION : consulter un médecin ou contacter un centre antipoison.

Procédures d'élimination : Jeter le récipient vide dans les ordures ménagères.

Remarque : La garantie du vendeur est limitée aux termes de l'étiquette et aux conditions exprimées, l'acheteur assume tous les risques corporels et matériels que l'utilisation du produit peut entraîner et accepte le produit dans ces conditions.

TerraLink
TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Rd
Abbotsford BC V2S 7M1

Engrais de pelouse tout usage pour printemps, été et automne

ENGRAIS POUR PELOUSE

20 kg (44 lb) couvre
400 m² (4,300 p.².)

